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                                 P R O C E S  -  V E R B A L 

           Încheiat azi 29.10.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

           Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se în 

conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 13, consilieri absenți motivați 2 ( Matiș Horea – Dorin, Arion 

Ilie). 

Dl.Secretar Cozea Dan deschide ședința, solicitând a se ține un moment de reculegere pentru fostul 

viceprimar al orasului Huedin dl.Szentandrași  Ștefan. 

Se supune la vot procesul verbal al ședinței ordinare din data de 29.09.2021 și se aprobă în 

unanimitate. 

Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă în unanimitate. 

Dl. secretar răspunde d.lui Ciota Marius –Iosif, arătând că există și punctul diverse.  

 Dl. consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate, privind 

aprobarea contului de execuție bugetară a bugetului local pe Secţiunea de Funcţionare şi Secţiunea de 

Dezvoltare a Oraşului Huedin la data de 30.09.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl.consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de specialitate, privind 

aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltueli pe anul 2021 cu suma de 800.000 lei. 

 Dl. Primar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif  arătând că centrala termică defectă de la blocul A.N.L 

din str. Fildului nr. 58 nu va fi înlocuită cu una pe gaz, ci cu una pe combustibil solid, întrucât timpul nu 

permite înlocuirea cu o centrală pe gaz. Menționează de asemenea că vor trebui identificate surse de 

finanțare pentru  montarea pe viitor a unor centrale pe gaz în fiecare apartament, acest fapt fiind o prioritate 

în anul 2022. Răspunde d.lui consilier Antal Stefan că deja au fost contractate servicii de achiziție lemne de 

foc pentru acest bloc. Răspunde d.lui Achim Călin privitor la sposorizările Ocolului Silvic, constând în 

material lemnos, mulțumind totodată d.lui consilier Simplicean Horea – Dan  pentru ajutorul dat în acest 

sens. 

 Dl. consilier Simplicean Horea-Dan  acordă lămuriri menționând că acest program se derulează în 

funcție de cantitățile de lemne confiscate. 

Dl. consilier Ciota Marius menționează că s-a publicat o achiziție până nu s-a aprobat,  referindu-se 

la înlocuire totemuri, reparații Strada Crișului.  

Dl. Dezsi Norbert menționează că s-a refuzat achiziția pe SEAP, dl. primar menționând că nu 

există achiziția pe SEAP. 

Dl. consilier Ciota Marius - Iosif întreabă de ce sa publicat pe SEAP fără hotărâre,  considerând că 

este a treia oară când se publică astfel.  

Dl. Dezsi  Norbert menționează că este refuzată achiziția. 

Dl.consilier Ciota Marius–Iosif menționează că la spital se cer 380.000 pentru proiectul cu 

Covidul, menționând că pe site a apărut Ministerul Sănătății. 

Dl. primar acordă lămuriri cu privire la acest proiect care s-a derulat în contextul crizei Covid 19, 

menționând datoriile mari de cca. 8 miliarde lei ale spitalului, trebuind făcute plăți furnizorilor pentru a se 

preântâmpina blocarea contului atât al Spitalului cât și al Primăriei, menționând că s-a aprobat alocarea a 5 

miliarde spitalului. 

Dl. consilier Ciota Marius –Iosif  menționează că,  contractul este semnat în anul 2021. 



D.na director economic  menționează că s-a alocat suma de 380.000 lei pentru funcționare din care 

315.000 lei sunt plăți restante la 30 de zile. 

Dl.consilier Ciota Marius - Iosif consideră că,  creșterea numărului pacienților bolnavi de Covid 19 

duce la creșterea costurilor spitalului. 

D.na director economic menționează că sunt justificate plățile restante întrucât s-au achiziționat 

materiale pentru spital, înregistrându-se furnizori neachitați la 30 de zile, sens în care spitalul nu mai 

primește materialele medicale necesare, considerând că dl. Ciota Marius -Iosif prin luarea de poziție face 

un ghiveci, menționând că se simte jignită, dl. Ciota Marius – Iosif  neînțelegând nimic, întrucât una este 

proiectul pe Covid al Spitalului și alta este proeictul de hotărâre. Menționează, răspunzând d.lui Ciota 

Marius –Ioif că nu este un contract de finanțare. Răspunde d.nei Goga Oana – Raluca  privitor la sumele 

alocate de Casa de Asigurări de Sănătate,  arătând că,  contractul cu CAS vizează servicii medicale care se 

facturează la costul de servicii medicale pe pacient, arătând că, cheltuielile spitalului depășesc sumele 

alocate de CAS. 

D.na dir.economic răspunde d.nei Goga Oana Raluca arătând că suma de 800.000 lei este soldul la 

30.09.2021 din care plățile care depățesc 30 de zile sunt în sumă de 380.000 lei, CAS alocând sumele în 

funcție de posibilități, spitalele locale trebuind să primească sume de la autoritățile  locale. Acordă lamuriri 

d.lui Ciota Marius Iosif și d.nei Goga Oana Raluca privitor la capitolul ,,întrețineri grădinti publice,, 

arătând că este vorba de capitolul în care este introdusă și pista de biciclete, dl. primar menționând că este o 

sumă suplimentară pentru pista de biciclete. 

Se  supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 9 voturi pentru și 4 abțineri (Achim Călin,  

Ciota Marius Iosif, Nicola Ananaria, Goga Oana Raluca). 

D.na consilier Stîngă Mariana menționează că dl. Ciota Marius Iosif nu sustine spitalul, fiind 

împotriva acestuia. 

Dl.Consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifului de sortare, 

operare TMB Radp Cluj-Napoca, transfer și depozitare a deșeurilor la CMID Cluj de 257, 36 lei/tonă fără 

T.V.A. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli al Spitalului Orășenesc Huedin pe Trim. IV 2021, cu suma de 1.683.843 lei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea aprobarea modificarii art. 

1, alin 7, și art.2, alin.5 din Hotărârea Consiliului Local nr.62/28.04.2017 privind aprobarea stabilirii unor 

fapte de natură contravențională și regimul sancționator al acestora, pentru desfășurarea unor activități 

comerciale, pe raza Orașului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.consilier Achim Călin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea transformarii unui post 

de asistent medical principal cu studii PL, în post de asistent medical  PL în cadrul sectiei  Medicină 

Internă, pozitia nr. 10 în Statul de Funcții al Spitalului orășenesc Huedin și scoaterea acestuia la concurs. 

Postul este cu normă întreagă, perioadă nedeterminată, vacant de la data de 01.10.2021 prin pensionare 

pentru limită de vârstă.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă  în unanimitate. 

La diverse dl. secretar Cozea Dan menționează că rapoartele de activitate ale consilierilor vor fi 

depuse la începutul anului viitor pentru perioada anterioară, de la începutul mandatului. 

Dl. consilier Popa Pol Vasile răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la situația podețului de la 

Cimitirul din Cetatea Veche arătând că amplasamentul acestuia s-a discutat și prețul. 

Dl secretar menționează că se va găsi o soluție amiabilă pentru amplasarea acestui podeț. 



Dl. consilier Ciota Marius Iosif consideră că operatorul serviciului de salubrizare ar trebui să 

efectueze  colectarea selectivă pe cele 4 fracții în funcție de care să se ridice gunoiul, considerând oportună 

o discuție cu  firma respectivă. 

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Preşedinte de şedintă,    Secretar General UAT,                  

  Achim Călin                                      Cozea Dan 

               ..........................................                                        ...........................................  

 


